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Nedan följer ett sammandrag av våra ställningstaganden. För mer detaljerad information, 

vänligen se respektive yrkande/yttrande i nedanstående länk. 

Sammanträde Kommunstyrelsen 2024-08-28 - Kommunstyrelsen - Nämndhandlingar - 

Göteborgs Stad (goteborg.se) 

 

5. Yrkande från SD angående redovisning av uppdrag att utvärdera modellen Bostad först 

Det är viktigt att Göteborgs Stad fortsätter att utveckla och förbättra Bostad först- 

modellen, med fokus på att upprätthålla en drogfri och trygg boendemiljö som främjar 

hyresgästernas långsiktiga hälsa och välmående. Skärpta krav på drogfrihet är ett 

nödvändigt steg för att uppnå detta mål. Vi föreslår att Kommunstyrelsen beslutar att 

genomföra nedanstående åtgärder i syfte att förstärka och förbättra Bostad först- 

modellen i Göteborg. 

Skärpning av Krav på Drogfrihet 

Förbud mot Drogrelaterade Gäster 

Uppföljning och Utvärdering 

Utökad Samverkan och Stödinsatser 

 

6. Yrkande från SD angående fortsatt hantering av socialnämndernas sammanställningar 

av statistik avseende barn och unga som förs ut ur landet på grund av hedersrelaterade 

anledningar 

Stadsrevisionens rapport om ett fördubblat antal av 15-åringar som lever under 

hedersförtryck i Göteborg samt ett fördubblat antal saknade barn som inte dykt upp 

efter sommarlovet, är både skarp och svidande. Det kräver djupgående åtgärder och 

insatser på åtskilliga plan. 

SD yrkar på:  

 

• Grundlig kartläggning av saknade barn av hedersrelaterad grund. 

• Indragna bidrag för de familjer som för sina barn ut ur landet på hedersrelaterad 

grund. 

• Utreseförbud vid risk att barn förs utomlands i syfte att ingå äktenskap, uppfostras 

eller omvändas utefter hedersnormer (s k uppfostringsresor) eller könsstympas. 

• Samverkan med civilsamhället för att identifiera, stödja och skydda barn som riskerar 

att bli bortförda på hedersrelaterad grund. 

• Informationskampanjer riktade till grupper som är särskilt utsatta för 

hedersrelaterat våld och förtryck. 

 

8. Tilläggsyrkande från SD angående yrkande från M angående ökad professionalisering i 

kommunens sommarjobb 

I Göteborg finns en brist på personal som väntas bli ännu större de kommande åren. Att 

kunna attrahera, behålla och utveckla unga är en nyckel för att säkra framtidens 

kompetensförsörjning. För att lösa den eskalerande bristen är det av stor vikt att de 

kommunala sommarjobb som erbjuds är så pass meningsfyllda och innehållsrika att det 

skapar intresse hos ungdomarna att välja en karriärväg inom den kommunala sektorn. 

https://goteborg.se/wps/portal/start/kommun-och-politik/handlingar-och-protokoll/namndhandlingar/valj-namnd-och-ar/!ut/p/z1/jZDBDoIwEEQ_aZeCJR4RohBFaJRIezFVKyGBYgBN5OsFPEOY28zO28OAgBSElp88k21eaVn0ngt6DRziGpZlEH8Ve0jdkDkbFgWhYcJlLITEpYaPJNq56y1SZB5jsY0YmSCW8DghB5fxMwUx_573vD3JH0w4gQAh78MewJ950ap6SBrt1MAJEuvvjrLUD-D7qizfumm_tSoapcdb3qpYZgo4wqtMkrQ7q1un-A__wHHQ/p0/IZ7_IA2C14412H5PD06CMQABQOIML3=CZ6_IA2C14412H5PD06CMQABQOIM13=MEorganisation!Kommunstyrelsen=showmote!Kommunstyrelsen2024-08-28=action!read=meetingTitle!SammantrQMDQKEdeQCAKommunstyrelsenQCA2024-08-28==/
https://goteborg.se/wps/portal/start/kommun-och-politik/handlingar-och-protokoll/namndhandlingar/valj-namnd-och-ar/!ut/p/z1/jZDBDoIwEEQ_aZeCJR4RohBFaJRIezFVKyGBYgBN5OsFPEOY28zO28OAgBSElp88k21eaVn0ngt6DRziGpZlEH8Ve0jdkDkbFgWhYcJlLITEpYaPJNq56y1SZB5jsY0YmSCW8DghB5fxMwUx_573vD3JH0w4gQAh78MewJ950ap6SBrt1MAJEuvvjrLUD-D7qizfumm_tSoapcdb3qpYZgo4wqtMkrQ7q1un-A__wHHQ/p0/IZ7_IA2C14412H5PD06CMQABQOIML3=CZ6_IA2C14412H5PD06CMQABQOIM13=MEorganisation!Kommunstyrelsen=showmote!Kommunstyrelsen2024-08-28=action!read=meetingTitle!SammantrQMDQKEdeQCAKommunstyrelsenQCA2024-08-28==/
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9. Yrkande från SD angående undersöka förutsättningarna och möjligheterna för 

personalen vid Trafikantservice AB att själva ta över och driva verksamheten i egen regi 

SD yrkar på att staden ska samverka med personalen vid Trafikantservice AB för att 

undersöka möjligheten för de anställda vid Trafikantservice AB att köpa loss bolaget och 

själva ta över och driva verksamheten i egen regi. 

 

10. Yttrande från SD angående redovisning av uppdrag att utreda former och innehåll för 

den framtida samverkan mellan Göteborgs Stad och Universeum AB 

Göteborgs Stad har sedan Universeum startade haft en rad olika samarbeten med 

Universeum, framför allt inom utbildningsområdet. Staden har exempelvis tecknat avtal med 

Universeum om fria inträden för grundskole- och gymnasieelever och kompetensutveckling 

för pedagoger. Vad kommer ske med fria inträden för grundskole- och gymnasieelever och 

kompetensutveckling för pedagoger om ansvaret flyttas från grundskolenämnden till 

Göteborg & Co? 

 

13. Yrkande från SD angående motion om att skydda barn från att utbildningspersonal 

upprätthåller hedersbaserat tvång av religiösa symboler och klädesplagg 

Det är problematiskt när Göteborgs Stad i sina mediekanaler använder teckningar 

och foton på kvinnor och barn i slöja. Offentliga kommunikationskanaler ska vara 

neutrala och fria från religiösa klädesplagg och symboler för att säkerställa att de 

representerar alla medborgare oavsett tro. 

Sverigedemokraterna ser idel möjligheter för förvaltningen att jobba i dialog med 

föräldrarna till barn i förskolan och lågstadiet för att motverka att barn tvingas bära 

religiösa kläder eller symboler i skolan. 

• Informationskampanjer och utbildning 

• Föräldramöten och öppna forum 

• Skapa samverkansgrupper 

• Anonyma kanaler för rapportering och rådgivning 

• Samverkan med skolan och utbildning för personal 

 

 

14. Tilläggsyrkande från SD angående motion av Daniel Augustsson (C) om att införa och 

tillämpa en modell för standardiserad tomtindelning inom ett avgränsat 

nybyggnadsområde i Göteborg 

Innan en pilotstudie initieras är det viktigt att respektive nämnd inhämtar information om 

intresse och genomförbarhet från relevanta exploatörer. Detta för att i ett tidigt skede 

klargöra vilka effekter och konsekvenser en standardiserad tomtindelning bedöms få ur 

exploatörernas synvinkel.  

• Är de intresserade?  

• Finns det förutsättningar för kostnadseffektiv byggnation?  

• Vilka övriga kravställningar och förutsättningar behöver belysas? 

 

https://www.netpublicator.com/documents/read#LS1wcmVhZGVyLzY1MDI1NTAmYy0tZG9jdW1lbnQvY2Q2NTY4MmItOTlmYS00ZGIzLTlkNGQtM2E0Njk4YTkyY2Q4JmQmMQ==
https://www.netpublicator.com/documents/read#LS1wcmVhZGVyLzY1MDI1NTAmYy0tZG9jdW1lbnQvY2Q2NTY4MmItOTlmYS00ZGIzLTlkNGQtM2E0Njk4YTkyY2Q4JmQmMQ==
https://www.netpublicator.com/documents/read#LS1wcmVhZGVyLzY1MDI1NTAmYy0tZG9jdW1lbnQvY2Q2NTY4MmItOTlmYS00ZGIzLTlkNGQtM2E0Njk4YTkyY2Q4JmQmMQ==
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15. Motion av Agneta Kjaerbeck (SD) och Jörgen Fogelklou (SD) om placering av nämnden 

för funktionsstöd i arvodesgrupp 3 i Göteborgs Stads regler för arvoden och ersättningar 

Nämnden för funktionsstöd är Sveriges i särklass största funktionsstödsförvaltning. Denna 

nämnd är placerad i kategori 4 som enbart har ett mötesarvode. 

Nämnden hanterar en lika stor andel ärenden som övriga socialnämnder, bland annat 

sekretessärenden inom nämnden och i ett särskilt individutskott. SD yrkar på att nämnden 

för funktionsstöd blir uppflyttad till kategori 3, likt övriga socialnämnder 

 

19. Yrkande SD angående Redovisning av uppdrag att utreda om det finns bolag som i 

stället kan drivas i nämndform samt fördjupning av de ekonomiska och rättsliga 

förutsättningarna för att överföra Boplats Göteborg AB till en befintlig nämnd 

Det har sedan 2022 pågått ett arbete med att se över om det finns bolag som i 

stället kan bedrivas i nämndform. Det nu aktuella ärendet rör Boplats Göteborg AB. 

Redovisningen har slagit fast att det skulle vara möjligt att bedriva verksamheten i 

nämndform men att det finns inget påtagligt som tyder på att verksamheten skulle bli mer 

ändamålsenligt av att flyttas till en nämnd. 

I enligt med utredningens resultat vilken inte kunnat visa på någon vinst genom 

en förändring så yrkar Sverigedemokraterna på att Boplats Göteborg även 

fortsatt skall bedrivas i sin nuvarande bolagsform. Risken för försämringar är 

således större (än att kunna hoppas på icke identifierbara vinster). 

”don’t fix it, if it ain’t broken”. 

  

21. Yrkande från SD angående hemställan från exploateringsnämnden gällande 

möjligheter att förvärva fastigheter som kommunala bolag ska avyttra 

De av kommunfullmäktige 2018-06-07 § 15 antagna ”Göteborg Stads riktlinje vid 

överlåtelse av fastigheter mellan stadens bolag och kommunen genom 

exploateringsnämnden” ska fortsatt gälla. 

”Vid försäljning av fastigheter från bolag ska exploateringsnämnden ges möjlighet att 

förvärva fastigheten innan försäljningen annonseras på marknaden. Rutinen innebär att 

bolaget ska skicka en skriftlig förfrågan till exploateringsnämnden om staden har ett intresse 

av att förvärva den aktuella fastigheten. Exploateringsnämnden ska lämna skriftligt besked 

till bolaget inom 2 månader efter att frågan har inkommit till förvaltningen”. 

 

22. Tilläggsyrkande från SD angående redovisning av uppdrag att ta fram förslag på 

åtgärder för att motverka och förebygga prostitution, människohandel och sexuell 

exploatering 

Med bakgrund i den växande problematiken kring människohandel och sexköp som 

förekommer inom ramen för religiösa samfund i Sverige, framför allt kopplat till tillfälliga 

äktenskap under religiösa ceremonier bör uppdraget kompletteras med åtgärder för att 

synliggöra och agera mot även detta. Granskningar har belyst hur vissa muslimska samfund 

med imamer i ledande roller medverkar i och till och med uppmuntrar sexhandel genom 

tillfälliga äktenskap. Dessa handlingar, som ofta involverar en ekonomisk transaktion, 

strider inte bara mot svensk lag utan underminerar också individens frihet. 
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23. Yrkande från SD angående redovisning av lägesbild brott och otrygghet Göteborg 2024 

Fler vuxna måste jobba förebyggande med kommande generationer. Gängkriminalitet ger 

konsekvenser för hela familjen utifrån en ökad riskutsatthet och eventuell ökad 

benägenhet att själva involveras. I väntan på en ny lagstiftning gällande föräldraansvar kan 

socialnämnderna bidra till att tydliggöra de perspektiven och familjens förebyggande roll 

för att unga inte ska rekryteras och för att kunna bryta en redan påbörjad kriminell livsstil. 

 

24. Yrkande från SD angående redovisning av uppdrag om synliggörande av 

klimatåtaganden och upprättande av klimatbudget 

Att införa en klimatbudget och använda GHG-protokollet innebär betydande investeringar i 

digital infrastruktur och utbildning för att övergå till ett mer omfattande 

miljöledningssystem. Dessutom kommer det att medföra långsiktiga kostnader för 

administration och rapportering, vilket kan bli avsevärda utgifter. Konsekvenserna av att 

strikt följa en klimatbudget innebär också att vissa projekt eller investeringar kan behöva 

slopas, vilket kan begränsa kommunens utvecklingsmöjligheter. 

Det är också oklart om en klimatbudget faktiskt kommer att leda till praktiska 

utsläppsminskningar. Risken finns att fokus på att hålla sig inom en budget blir en 

administrativ börda som inte direkt bidrar till att minska utsläppen. Detta speglar en 

generell tendens inom de rödgrönas klimatpolitik, där resurser används på ett sätt som 

inte ger avkastning i form av konkreta utsläppsminskningar. 

 

27. Tilläggsyrkande från SD angående Kommunalförbundet Tolkförmedling Västs 

årsredovisning 2023 

Att kunna språket är en av de viktigaste bitarna i en fungerande assimilation och 

integration in i det svenska samhället av de som kommit till Sverige. Sverigedemokraterna 

ifrågasätter inte rätten till tolk. Vi ifrågasätter det ohållbara i att den är kostnadsfri och hur 

länge den kan få fortsätta vara så. Kostnadsfria tolkar under allt för lång tid, blir en enorm 

björntjänst mot människors väg in i det svenska samhället.  

 

29. Yttrande från SD angående Revidering av Göteborgs Stads riktlinje för god ekonomisk 

hushållning samt resultatreserv och resultatutjämningsreserv 

Att ersätta Resultatutjämningsreserven (RUR) med den nya Resultatreserven  

(RER) med dess regler och villkor, är ett politiskt förslag förhandlat och framtaget  

av Regeringen och Sverigedemokraterna. Vi, i SD Göteborg, anser detta vara ett  

bra förslag och vi står givetvis bakom Tidöpartiernas gemensamma förslag. 

 

30. Yttrande från SD angående Göteborgs Stads delårsrapport mars 2024 

Det är anmärkningsvärt att flera av stadens partier som säger sig vara motståndare mot 

antisemitism nu visar sitt rätta ansikte och öppet verkar för att elda på antisemitismen och 

det eskalerande hatet mot judarna. Socialdemokraterna, Vänsterpartiet och Miljöpartiet 

legitimerar med deras yrkande antisemitism och späder på hatet ytterligare genom att 

peka ut Israel och judarna. 
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Socialdemokraterna är inte längre ett parti för arbetare eller ens för de som arbetar. 

Tvärtom har partiet blivit allt viktigare för alla de som inte arbetar. Vänsterpartiets 

kretsförening i Angered visar öppet hat mot judarna. Det skanderas att judar bör dö och att 

Israel ska raderas från världskartan (för det är i praktiken vad “From the river to the sea” och 

“Krossa sionismen” betyder). Detta motbjudande beteende hör inte hemma i ett 

demokratiskt och jämställt land. Vi yrkar i Nämnden för inköp och upphandling med 

bestämdhet avslag på yrkandet från V, S och MP. 

 

32. Yrkande från SD angående stopp av den hämningslösa miljardrullningen i projekt 

Västlänken 

Västlänken är inget annat än ett skenande haveri. Detta bekymmersamma projekt dras 

med kostnadsökningar på mångmiljardbelopp. Skadan är redan skedd och det enda som 

gäller nu är att minimera och sätta stopp för de fortsatta skadeverkningarna. 

SD yrkar på att staden och Trafikverket ska dokumentera vilka delprojekt som är möjliga 

att stoppa alternativt reducera inom projekt Västlänken så att inga ökade kostnader läggs 

över på Göteborgs Stad och göteborgarna samt att slutförandet av projektet påskyndas. 

 

33. Yrkande från SD angående stävja kriminell verksamhet på fritidsgårdar 

Endast ett fåtal av Göteborgs fritidsgårdar kräver ett medlemskort. Det är lämpligt att 

samtliga fritidsgårdar i kommunen arbetar enhetligt med kostnadsfria gårdskort. Syftet 

med gårdskortet är att skapa trygghet då personal lättare kan identifiera besökare och 

kontakta vårdnadshavare vid behov. 

 

35. Återremissyrkande från SD angående remissyttranden från Göteborgs Stads Parkerings 

AB och Grefab AB angående trafiknämndens utredning gällande båtuppläggning vid 

Saltholmen 

En förbättrad parkeringssituation för boende i Södra skärgården har länge varit ett uttryckt 

önskemål med syfte att underlätta en positiv utveckling av skärgården och ge rimliga 

levnadsvillkor för de helårsboende. En möjlighet till parkering för skärgårdsborna vintertid 

nära skärgårdsbåtarna är ett sådant önskemål. Parkeringsbehovet är omfattande, både fasta 

platser för boende i skärgården och tillfälliga platser för besökande. Under delar av året 

påverkas besöksnäringen i området och i skärgården av bristen på parkeringsplatser. Genom 

att utöka antalet parkeringsplatser viss tid under året eller permanent, främjas situationen 

för de boende i Södra Skärgården och besöksnäringen. 

  

Vid samtal med representanter från öarna har det framkommit att ökning 

av antalet tillståndsplatser är ett alternativ för att fler ska kunna få en parkeringslösning. 

För att inte försämra förutsättningarna för båtuppläggning och för att utöka antalet 

parkeringsplatser, yrkar SD på att Göteborgs Stads Parkerings AB och Grefab AB ser över 

möjligheten att använda en lösning likt P-Arken i området kring Saltholmen. 
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36. Yrkande från SD angående miljö- och klimatnämndens redovisning av uppdrag om 

förslag avseende klimatlåda 

Den pågående satsningen på att minska matsvinnet har resulterat i små och oregelbundna 

volymer av överbliven mat, vilket gör det opraktiskt att införa ett system för försäljning av 

mat, speciellt hela maträtter. Vi ser gärna att samarbeten med skolor och lokala aktörer 

fortgår för efterskänkning av mat samt införandet av fler tillagningskök i Göteborg. Ett 

system som klimatlåda skapar dessutom incitament att öka mängden tillagad mat för att 

kunna leverera överbliven mat, vilket går emot målet att minimera matsvinnet och ha 

noggrann måltidsplanering. 

 

37. Tilläggsyrkande från SD angående redovisning av uppdrag gällande förändrad 

samverkan med externa aktörer från stadsdelsnämnder till facknämnder 

Den nyligen genomförda omorganisationen inom Göteborgs Stad, där stadsdelsnämnder 

ersattes av facknämnder med specifika verksamhetsansvar, har medfört betydande 

förändringar i hur staden samarbetar med externa aktörer. Denna fragmentering kan leda 

till att viktiga lokala perspektiv och insikter missas i planeringen och genomförandet av 

stadsutvecklingsprojekt.  

Tidigare hade stadsdelsnämnderna ett bredare ansvar för invånarna inom sina geografiska 

områden, vilket gjorde det enklare för lokala organisationer att samarbeta med kommunen i 

olika frågor, inklusive stadsutveckling och byggnation. SD yrkar på att involvera fler 

organisationer tidigt i processen då det är en framgångsfaktor för att minska antalet 

överklaganden och missnöjen med de projekt som staden genomför. 

 

38. Yttrande SD angående Redovisning av uppdrag att kartlägga matfattigdomen i 

Göteborg 

Trots en hög inflation och ökande priser på livsmedel har antalet personer som ansöker 

om ekonomiskt bistånd minskat. En kritisk punkt i redovisningen är bristen på tydliga 

samband mellan förändringar i ekonomiskt bistånd och matfattigdom. Trots omfattande 

utredning och analys har det inte framkommit konkreta bevis för att ändringar i 

socialtjänstens rutiner och riktlinjer under perioden 2018-2023 direkt påverkat 

matfattigdomen. Detta väcker frågan om utredningens effektivitet och om resurserna 

kunde ha använts på ett mer direkt stödjande sätt för de behövande. 

Utredningen om matfattigdom har inte gjort en enda person mättare.  

 

43. Yrkande från SD angående motion av Elisabet Lann (KD) om ny modell för förmedling 

av småhustomter 

Sverigedemokraterna håller med om grundintentionen i motionen, att fler skall ha möjligt 

att köpa tomter för att bygga och äga ett eget hus, den tanken är bra. Vi säger dock nej till 

motionärens förslag att lösa problemet med tillgång och fördelning av tomter. Vi tror inte att 

denna fantastiska möjlighet, vem som skall kunna förverkliga sin dröm om att köpa en tomt 

och bygga ett eget hus i Göteborg, skall avgöras av slumpen via ett kommunalt lotteri. 
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Vill man på riktigt göra det enklare för fler människor med vanliga inkomster att kunna 

förverkliga drömmen om en tomt och ett hus, då är det tillgången som måste öka vilket 

även leder till ökad valfrihet och lägre priser. 

 

44. Tilläggsyrkande från SD angående motion av Axel Josefson (M), Nina Miskovsky (M) 

och Mattias Tykesson (M) om att inrätta en särskild central funktion för att motverka 

välfärdsbrottslighet 

Redan 2019 har SD i remissvar vad gäller assistans och LSS yrkat på att Gbg ska vara 

drivande i att ta krafttag mot systemutnyttjandet som gör tex ren brukarimport möjlig. Vi 

är övertygade om att det behövs ett aktivt samarbete mellan berörda myndigheter för att 

förhindra och upptäcka denna typ av brottslighet. På kommunal nivå finns det behov av 

ytterligare åtgärder för att hantera och förhindra denna typ av brottslighet.  

De personer som är berättigade till assistans, ska naturligtvis få all den hjälp de har rätt till. 

Därför kan vi inte tillåta att människor helt utan skrupler dränerar stadens skyddsnät. 

Dessa bidragsfuskare ska klämmas åt. Assistansbedrägerier i kombination med 

arbetstillstånd har uppmärksammats i flera tidigare rapporter med bäring på organiserad 

brottslighet. 

Socialnämnderna har en skyldighet att polisanmäla misstanke om bidrags- och lönefusk 

och vi vill försäkra oss om att detta sker, genom att få en redovisning på antalet 

polisanmälningar under 2023 samt hittills under 2024. 

 

45. Yrkande från SD angående motion av Simona Mohamsson (L) och Elisabet Lann (KD) 

om ett partnerskapsprojekt eller vänortsavtal med Taiwan 

Sverigedemokraterna är positivt inställda till ökat samarbete med andra städer både inom 

Sverige och utomlands, detta inkluderar städer i Taiwan. I det fall Taiwan önskar utveckla de 

bilaterala relationerna med Sverige och komplettera sin ambassad i Stockholm genom att 

etablera en formell konsulär besiktning i Göteborg, i det fall är detta en fråga som bör lyftas 

till nationell nivå och inte hanteras uteslutande av lokalpolitiker i Göteborg. 

 

47. Yrkande från SD angående kontroll och uppföljning av privata utförare, åtgärder för att 

motverka välfärdsbrott 

När skötseln av en kommunal angelägenhet genom avtal lämnats över till en privat 

utförare ska detta kontrolleras och följas upp. Nämnden eller bolagsstyrelsen har kvar 

huvudmannaskapet för verksamheten och därigenom också det övergripande ansvaret för 

verksamheten. 

SD yrkar på att: 

• Nämnden för funktionsstöd uppdras att utreda om regelverket för sekretess och 

dataskydd tolkas och tillämpas alltför restriktivt för att kunna genomföra 

effektiva kontroller. 

• Nämnden för funktionsstöd uppdras att stärka kontrollen och uppföljningen av 

privata utförare av personlig assistans. 
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• Äldre samt vård- och omsorgsnämnden rekommenderas att utreda om regelverket 

för sekretess och dataskydd tolkas och tillämpas alltför restriktivt för att kunna 

genomföra effektiva kontroller. 

• Äldre samt vård- och omsorgsnämnden rekommenderas att stärka kontrollen och 

uppföljningen av privata utförare av hemtjänst. 

 

49. Yrkande från SD angående ianspråktagande av kommunens mark - allmän plats 

Göteborgs Universitet är ett av Sveriges största universitet med över 53 000 studenter. 

Detta innebär att en stor mängd människor behöver kunna vistas i hela området. 

Tältmanifestationen på allmän plats utanför Göteborgs Universitet är ett av flera fall där 

demonstranter stört studiemiljön och boende i närområdet. Många studenter känner oro 

och missmod inför kommande termin. 

Göteborgs Stad har ett regelverk för ianspråktagande av stadens mark och allmän plats. 

Däri står bland annat följande. 

”Affischer på husväggar, staket, vägbroar, elskåp, stolpar, träd eller liknande 

tas bort omgående” 
Det åligger staden att tillse att dessa regler följs. Alla som har gått förbi Göteborgs 

Universitet det senaste halvåret ser att detta inte efterlevs. Banderoller, avspärrningar, 

affischering mm förfular och skräpar ner på allmän plats. 

 

 

55. Yrkande från SD angående stadens avhopparverksamhet 

Med anledning av den ökande gängkriminaliteten och avhopparverksamhetens centrala 

roll i Göteborgs strategi för att motverka denna, anser vi att det är av yttersta vikt att 

kommunstyrelsen får en djupare förståelse för hur dessa insatser genomförs och vilka 

resultat de ger. SD yrkar på redovisning som omfattar kostnader, utfall och 

förbättringspotentialer: 

• Hur verksamheten är uppbyggd och vilka resurser som används. 

• Resultat och utvärderingar av insatserna, inklusive statistik över hur många som 

framgångsrikt har lämnat kriminaliteten. 

• De risker och farhågor som finns kring att individer, efter genomförda 

avhopparprogram, återfaller i kriminalitet och därmed utgör en fortsatt fara för 

allmänheten. 

• Vilken samverkan som vore önskvärd med Västra Götalandsregionen gällande 

psykiatrin. 

 

 


